

Referat (pr. 21.11.20):

Møtestart 10:15



Til stede:

Elias Borge-Ilseth

Amalie Wollmann

Nicolai Hillestad

Hannah Andersen

Simmen Karoliussen

Guro Fuglestad (10.28)

Silje Voergaard Blindheim, deltok i enkeltsaker

Sak 35/20 Konstituering

35.1 Godkjenning av innkalling og saksliste

Godkjent

35.2 Valg av referent

Elias ble valgt som referent

Sak 36/20 Oppdatering

36.1 Oppdatering fra kretsene

Tiden har vært preget av mindre aktivitet for de fleste kretsene. Det har vært vanskeligheter i forhold til korona.

Flere av kretsene melder om flere avlysninger og lav deltakelse.

36.2 Oppdatering fra de nasjonale roverarrangementene

Roverlandsleir: Hovedkomiteen fortsetter arbeidet, og er i rute, men synes det er utfordrende og demotiverende å jobbe med når det er såpass usikkert grunnet korona.

Roverball/Rovertreff: Ble avlyst. Arrangøren ble lettet over avlysingen da smitten generelt var høy. Rovernemnda er imponert over hvor mye

arbeid staben hadde lagt ned i arrangementet, også med tanke på smittevern.

Roverfemkamp: Vi har hatt et møte med Komité speiding. Har blitt laget utkast til en samarbeidsavtale. Arrangør av roverfemkampen skal bestemmes gjennom en søknadsprosess. Vi jobber mot felles Roverfemkamp i 2021.

Sak 37/20 Roverkongress 2021

37.1 Oppdatering, hvordan går planleggingen?

Det har vært lite dialog med arrangørene, men de er i rute. Kontoret må sammen med nemnda og hovedkomiteen ha en diskusjon om hvordan ting skal bli gjort med tanke på smittevern.

37.2 Roverkongress og covid-19

Nemnda ser at roverkongress blir enten delvis eller helt digitalt. Redaksjonskomitéen samles på et sted, og vi oppfordrer alle kretsene til å ha egne lokale arrangementer. Nemnda hjelper til med planleggingen, program og teknisk hjelp.

Nemnda ønsker ikke at deltakere som kun er med digitalt skal ha deltakeravgift. Rovernemnda ønsker å kunne hjelpe de ulike lokale arrangørene økonomisk, men vet ikke i hvor stor grad det er mulig.

Nemnda skal ha en dialog med kontoret om digitale løsninger som skal benyttes på roverkongressen.

37.3 Gjøre klart et utkast til oppsett av sakslisten

Vi hadde gode diskusjoner og vi kom frem til et foreløpig utkast for saker som skal tas opp på Roverting. Sakspapirene blir sendt ut senest to (2) uker før rovertinget (29.01.2021).

37.4 Finne folk til de ulike rollene på roverkongressen

Vi kom med forslag til hvem som kunne ha ulike roller på roverkongressen. De blir kontaktet i løpet av kort tid.

Sak 38/20 Roverkontaktsamlingen

38.1 Vi går gjennom deltakerevalueringen

Tilbakemeldingene fra deltakerevalueringen ble notert.

38.2 Gjennomgang og ferdigstilling av sammendrag til RK

Sammendraget ble ferdigstilt og ligger nå ute på nettsidene.

Sak 39/20 Rapport for studentspeiderprosjektet

Vi hadde en gjennomgang av rapporten fra studentspeiderprosjektet. Det har vært utfordringer på grunn av korona, men vi har likevel hatt økt aktivitet i mange av studentspeiderlagene. I løpet av perioden har Ringen studentspeiderlag blitt opprettet og Bybanen studentspeiderlag har blitt aktivt.

Sak 40/20 Eventuelt

40.1 Rot i Nemnda sin disk

Guro tok opp sak om å gå igjennom dokumentene på rovernemnda sin disk mappe. Rydde opp, og ha et mer oversiktlig system. Spesielt i mappen for sakslister og referater. Hun tok på seg oppdraget.

Møtet ble hevet 15:19

Simmen Karoliussen

Simmen Karoliussen

Nemndsleder

Elias Borge-ilseth

Elias Borge-Ilseth

Referent